



Mitgliedschaftsantrag Membership Application

AUFGUSS-WM e. V.
Meisenstr. 83
D-33607 Bielefeld

Hiermit beantrage/n ich/wir gemäß §§ 4 und 5 der Satzung des Vereins, **förderndes Mitglied** der AUFGUSS -WM e.V. zu werden.

I/We hereby apply, pursuant sections 4 and 5 of the Statutes of the Association, to become a **supporting member** of the AUFGUSS -WM e.V.

Vor-/Nachname/forname/ surname*

UID/international tax no.

Land/Country*

Straße/Street*

AUFGUSS-WM e. V.
MEISENSTR. 83
D-33607 BIELEFELD
GERMANY

TELEFON: ++49-521 96679-0
TELEFAX: ++49-521 96679-19
E-MAIL: MAIL@AUFGUSSS-WM.COM

IBAN: DE83 4805 0161 0003 414646
BIC: SPBIDE3BXXX
WWW.AUFGUSS-WM.COM

PLZ/Ort*

Telefon

Telefax

E-Mail

* Angaben werden im Internet veröffentlicht

Gemäß § 6 Abs. 3 der Satzung zahle(n) ich/wir den festgelegten Mitgliedsbeitrag. Die von mir angegebenen Daten werden zur Abwicklung des Mitgliedschaftsverhältnisses gespeichert und genutzt. Die Daten werden nicht an Dritte weitergegeben. Der Nutzung meiner Daten zur Information über Dienstleistungen und Veranstaltungen kann ich jederzeit durch formlose Mitteilung an die AUFGUSS-WM e.V. widersprechen.

In accordance with section 6 (3) of the statutes I/we will pay the stipulated membership fees. The data provided by me/us will be saved and used for processing of the membership. The data will not be passed on to any third parties. I may revoke my/our consent to the use of such data for information purposes concerning services and events at any time, by sending an informal notification to AUFGUSS-WM e.V.

Ort, Datum

Stempel, Unterschrift